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)From: 5.1.2e

Sent: Thur 4/21/2022 3:27:06 PM

Subject: RE: reactie op tijdlijn zoals deze wordt besproken in deBestuursraad.

Received: Thur 4/21/2022 3:27:06 PM

Ok, geen probleem om het aan mijn collega terug te koppelen en te verwijzen naar leveringszekerheid. Net even gekeken en zag

dat je mij de mail van begin maart vanBE onderwerp tijdlijnen en gericht aan de directeuren - hebt doorgestuurd. Daarin

staan ook de contactpersonen voor evt. terugkoppeling over de tekst van de genoemde tijdlijnen.

Verzonden: donderdag 21 april 2022 17:05

aan:INET)IEEE@ mirvws.nl>
Onderwerp: RE: reactie op tijdlijn zoals deze wordt besproken in de Bestuursraad.

Hoi

Ik had deze informatie naar jou gestuurd omdat 1k niet weet wie de tijdlijn heeft gemaakt. Met de vraag of jij dit aan de

maker kan doorgeven. Als de maker nog contact zoekt met leveringszekerheid is dat vanzelfsprekend prima. Ik heb de

tijdslijn uit de BR stukken geplukt.
Vriendelijke groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:[REN EXER iv o>

Datum: donderdag 21 apr. 2022 4:00 PM

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: RE: reactie op tijdlijn zoals deze wordt besproken in de Bestuursraad.

voEE

Hoe is het met je?

Vanuit mijn rol van destijds wilde ik nog een blik werpen op de tijdlijn, maar ik neem aan dat ondergenoemde punten ook zijn
teruggegeven aan de makers van de tijdlijn? Via hen zullen deze punten (Productie NL en Leveringszekerheid) namelijk vooral

inhoudelijk aangevuld moeten worden door het team van IEEE

van: INECEECNN)<BCEETRo inv vis.ni>
Verzonden: vrijdag 8 april 2022 18:58

aan:IESEDNN)JEEEDM© inv ws. >
Onderwerp: FW: reactie op tijdlijn zoals deze wordt besproken in de Bestuursraad.

Hol

Zou jij dit verder kunnen brengen?
Vriendelijke groet
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